
Mevrouw Baay-Timmerman (50PLUS): Dank u wel, voorzitter. 

Ook dank voor de diverse verslagen. Tijdens het bezoek als 

delegatielid begreep ik dat het idee vanuit de mensen aldaar -- 

dat was ook mijn eigen idee -- was dat er vanuit ons perspectief 

naar de eilanden een "one size fits all"-benadering is. Dat was 

voor mij echt een eyeopener. Mijn fractie is daarom verheugd te 

lezen in de brieven van de staatssecretaris van 4 april 

jongstleden dat de liquiditeitsleningen worden gebundeld per 

land, zodat deze leningen inzichtelijker worden, alsmede de 

daaraan verbonden toetsingskaders. Graag hoor ik wel van de 

staatssecretaris of de financiering van al deze talloze projecten 

tevens behelst dat zodra die projecten zijn afgerond, er ook nog 

financiering komt voor het in stand houden van de projecten. 

Ons werd namelijk meegedeeld dat het daaraan nogal schort. 

Voorzitter.  

 

Dan heb ik nog een typische 50PLUS-vraag waar ik graag 

nadere opheldering over wil van de staatssecretaris. Wij kregen 

met name op Saba namelijk te horen dat een aantal 

gepensioneerden, senioren, gekort werden op hun AOW. Het 

heet daar de "AOV". Zij volgden toen zij jong waren 

vervolgopleidingen op Curaçao en Aruba. Die landen 

behoorden natuurlijk tot de Nederlandse Antillen, maar dat is in 

2010 weggevallen. Die worden nu aangemerkt als 

"buitenlands". Daardoor krijgen ze 2% korting per jaar dat zij 



niet op hun eigen eiland hebben doorgebracht op hun AOV. 

Gelet op het verleden en op het feit dat mensen dat puur en 

alleen deden omdat die vervolgopleidingen toentertijd niet 

konden worden gevolgd op het eiland zelf, lijkt mij dat daar echt 

een snelle oplossing voor moet komen. Het betreft ook maar 

een kleine groep. 

 

 

 

 


